
Protokoll 1 (24)

Sammanträdesdatum  
2011-10-17 

Tekniska nämnden 

 

 Utdragsbestyrkande: 
 

Plats och tid: Sal A, Guldsmeden, Hudiksvall, kl 09.05-12.00 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Håkan Rönström (M), ordf 

Stefan Segerbrand (M) 
Lena Frankenberg Glantz (M)
Lars-Olof Widell (C) 
Mats Olsson (C) 
Pärlennart Larsson (KD) 
Lone Klitten (MP) 
Ove Eriksson (MP) 
Uno Jonsson (S) 
Annika Huber (S) 
Börje Sundin (S) 
Anki Sjölin (S) 
Joacim Nilsson (S) 
Majvor Westberg-Jönsson (S) 
Delshad Saleh (V)  
 
 

Christina Falk (C) 
Olle Gustavsson (S) 
Monika Flöjt (S) 
Hans Bengtson (S) § 140-151 
Solveig Jansson (V) 

 
Övriga deltagare: Teknisk chef Jan Kroppegård, sekreterare Elli Heiska, 

kommunekolog Åsa Terent § 141, ekonom Agneta Johansson § 142, 
trafikingenjör Lola Ängnord § 143-146, sektionschef Kenneth 
Nyberg § 146, avdelningschef Göran Widehammar § 148, 152, mark-
och exploateringsingenjör Emma Norberg § 148, mark- och 
exploateringsingenjör Eva Bodell § 149-150 

 
Utses att justera: Lone Klitten  
 
Justeringens plats 
och tid: Tekniska förvaltningen måndag 24 oktober kl 16.00 

Underskrifter:  Paragrafer: 140-155 

Sekreterare: Elli Heiska 

Ordförande: Håkan Rönström 

Justerande: Lone Klitten   
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Sammanträdesdatum  
2011-10-17 

Tekniska nämnden 

 

 Utdragsbestyrkande: 
 

 

Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-10-26 2011-11-16 

Förvaringsplats för protokollet 
Tekniska förvaltningen 

Underskrift 

Elli Heiska 



Protokoll 3 (24)
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Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 
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§ 140 Ändring av föredragningslistan 

Ärendebeskrivning 
Föredragningslistan ändras på följande sätt: 

- Extra ärende ”Godkännande av nyttjanderättsavtal, Iggesund 14:93”, tas upp under punkt 
14. 

- Ärende nr 12 ”Revidering av delegationsordning” utgår, tas upp vid tekniska nämndens 
sammanträde i november. 

____ 
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Sammanträdesdatum  
2011-10-17 

Tekniska nämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 141 Information om kommunens miljöarbete 

Ärendebeskrivning 
Åsa Terent, kommunekolog, informerar vid sammanträdet i ärendet. 

År 2008 antogs de lokala miljömålen av kommunfullmäktige. Arbetet med att anpassa 
de nationella miljökvalitetsmålen till lokal nivå i Hudiksvall har skett genom seminarier 
och i brett sammansatta arbetsgrupper. Till de lokala miljömålen finns ett 
handlingsprogram där det anges vilken nämnd som ansvarar för respektive mål samt 
tidplaner. Tekniska nämnden ansvarar för 22 st av miljömålen. 

På kommunens hemsida www.hudiksvall.se (under Miljö – Lokala miljömål) kan man 
se hur läget ser ut för respektive mål. 

Hudiksvalls kommun har sedan 2002 varit en av landets 68 ekokommuner. En 
ekokommun jobbar för ekologiskt hållbar utveckling. Dessutom ska kommunen 
bedriva utvecklingsarbete med det långsiktiga uthålliga samhället som övergripande 
mål för sina verksamheter i enlighet med Agenda 21. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 142 Ekonomisk rapport 

Ärendebeskrivning 
Agneta Johansson, ekonom, redovisar vid sammanträdet årets resultat fram till och 
med september för tekniska förvaltningen. Total nettokostnad 68,6 Mkr jämfört mot 
en budget på 64,8 Mkr.  

Nedanstående kostnader/intäkter t o m september redovisas. 

 Utfall Budget 

Personalkostnader 

Vinterväghållning 

Snö, takskottning (fast.avd.) 

Energi (fast.avd.) 

Skador (fast.avd.) 

Bostadsanpassning 

Parkerings- och felparkerings- 
intäkter 

Fiberstaden 

72,6 Mkr 

11,7 Mkr 

  8,6 Mkr 

24,8 Mkr 

  1,1 Mkr 

  6,4 Mkr 

  2,0 Mkr 
 

  3,1 Mkr 

73,2 Mkr 

  7,3 Mkr 

  6,4 Mkr 

26,8 Mkr 

  1,5 Mkr 

  6,8 Mkr 

  3,3 Mkr 
 

  3,0 Mkr 

____ 
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§ 143 Förslag om lokal trafikföreskrift – Parkering vid 
Helenedalskiosken, norr om Malnvägen 

Dnr 2011-451-511 

Ärendebeskrivning 
Lola Ängnord, trafikingenjör, informerar vid sammanträdet i ärendet. 

Redaktionella ändringar i de lokala trafikföreskrifterna krävs för parkeringen norr om 
Malnvägen, infart till Helenedalskiosken. Förhållandena har blivit förändrade på grund 
av den nyanlagda Sportparken. Den befintliga parkeringen är anlagd till huvudsak för 
hämtning och lämning till förskolan som ansluter till Skolbyn. Gällande utmärkning är 
15 minuter dygnet runt, alla dagar. Parkeringen omfattar 6 markerade platser. För att 
underlätta för besökare till Sportparken föreslås istället parkering tillåten, 15 minuter 
mellan klockan 06.00-18.00 vardagar utom vardag före söndag och helgdag. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar med stöd av 10 kap. 1 § andra stycket punkt 17 och 3 § 
första stycket trafikförordningen (1998:1276) följande: 

Bilaga  

Hudiksvalls kommuns lokala trafikföreskrift (2184 2011:0106) om parkering på 
förbindelseväg, norra sidan av Malnvägen i Hudiksvall. 

1 § På norra sidan av Malnvägen inom 6 markerade platser på den anordnade 
parkeringsplatsen enligt rödmarkerat område på bifogad kartbilaga får fordon 
parkeras. Tillåtelsen ger inte rätt att stanna eller parkera där det är förbjudet att 
stanna eller parkera enligt trafikförordningen (1998:1276). 

2 § Parkering är dock tillåten under högst 15 minuter i följd under tiden vardagar 
utom vardag före sön- och helgdag mellan klockan 06.00-18.00. 

Denna författning träder i kraft den 1 november 2011. 

Tekniska nämnden beslutar 

enligt arbetsutskottets förslag. 

____ 
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§ 144 Medborgarförslag om utmärkning vid parkering för 
rörelsehindrade 

Dnr 2011-335-035 

Ärendebeskrivning 
Lola Ängnord, trafikingenjör, informerar vid sammanträdet i ärendet. 

Kommunfullmäktige har den 20 juni 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Karin Eriksson, Hudiksvall, har lämnat ett medborgarförslag om att Hudiksvalls 
kommun ska anamma Markaryds kommuns sätt att komplettera utmärkningen för 
parkering för rörelsehindrade med tilläggstavlan ”Lathet är inget funktionshinder”. 
Hon skriver att det är många som parkerar på parkeringar för rörelsehindrade utan 
tillstånd och menar att denna text ska ge dem en tankeställare som får dem att parkera 
lagligt. Vidare anser hon att informationen till allmänheten, om att tillstånd krävs för 
att parkera på parkering för rörelsehindrade, är undermålig. 

Tekniska förvaltningen har inte för avsikt att komplettera parkeringsplatser för 
rörelsehindrade med tilläggstavla ”Lathet är inget funktionshinder”. Förvaltningen 
märker ut samtliga trafikregler med vägmärken enligt gällande Vägmärkesförordning 
(2007:90).  

Som bilförare har man ett ansvar att hålla sig uppdaterad om gällande trafikregler, 
varför tekniska förvaltningen inte anser det nödvändigt att informera om att tillstånd 
krävs för att parkera på parkeringsplatser för rörelsehindrade. 

Tekniska förvaltningen tackar för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att avslå medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att avslå medborgarförslaget. 

____ 
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§ 145 Förslag om ändring av lokala trafikföreskrifter – 
Högsta tillåtna parkeringstid vid Järnvägsparken och 
Salutorget 

Dnr 2011-100-511 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Håkan Rönström (M) informerar om att det framkommit önskemål från 
handeln och fastighetsägare om att ändra högsta tillåtna parkeringstid vid Salutorget 
och vid Järnvägsparken. 

Förslag 

Håkan Rönström föreslår att högsta tillåtna parkeringstid vid Salutorget ändras från 3 
timmar till 2 timmar i följd, samt att högsta tillåtna parkeringstid vid Järnvägsparken 
ändras från 8 timmar till 5 timmar i följd. 

Uno Jonsson (S) yrkar att parkeringsavgifterna ska införas igen. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition om bifall antingen till Håkan Rönströms förslag eller 
till Uno Jonssons förslag och finner att tekniska nämnden bifaller Håkan Rönströms 
förslag, varvid votering begärs. 

Ja-röst för Håkan Rönströms förslag 
Nej-röst för Uno Jonssons förslag 

Omröstningsresultat 

Ledamot/tjänstgörande 
ersättare 

Ja-röst Nej-röst 

Håkan Rönström (M) X  

Stefan Segerbrand (M) X  

Lena Frankenberg Glantz (M) X  

Lars-Olof Widell (C) X  
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Mats Olsson (C) X  

Pärlennart Larsson (KD) X  

Lone Klitten (MP) X  

Ove Eriksson (MP) X  

Uno Jonsson (S)  X 

Annika Huber (S)  X 

Börje Sundin (S)  X 

Anki Sjölin (S)  X 

Joacim Nilsson (S)  X 

Majvor Westberg-Jönsson (S)  X 

Delshad Saleh (V)  X 

Summa 8 7 

Tekniska nämnden beslutar 

att högsta tillåtna parkeringstid vid Salutorget (lokal trafikföreskrift 2184 2011:0056) 
ändras från 3 timmar till 2 timmar i följd, samt  

att högsta tillåtna parkeringstid vid Järnvägsparken (lokal trafikföreskrift 
2184 2011:0026) ändras från 8 timmar till 5 timmar i följd. 

Emot beslutet reserverar sig Uno Jonsson (S), Annika Huber (S), Börje Sundin (S), 
Anki Sjölin (S), Joacim Nilsson (S), Majvor Westberg-Jönsson (S) och Delshad Saleh 
(V). 

____ 
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§ 146 Återrapportering av uppdrag – Salutorget och 
Bergmansparken 

Dnr 2008-100-510 

Ärendebeskrivning 
Vid tekniska nämndens sammanträde den 14 februari 2011, § 23, beslutades att  

- uppdra till tekniska förvaltningen att se över in- och utfarter till parkeringen på 
Salutorget 

- uppdra till tekniska förvaltningen att göra en översyn av trafikflödet vid Salutorget, 
med en återrapportering till tekniska nämnden efter sommaren 

- uppdra till tekniska förvaltningen att utse en plats för statyn i Bergmansparken, 
förslaget ska åter till tekniska nämnden. 

Salutorget byggdes om år 2010 och det har framkommit klagomål om att parkeringen 
anses trång.  

Kenneth Nyberg, sektionschef trafik- och utredningssektionen, presenterar ett utkast 
till utredning om förbättrade trafiklösningar vid Salutorget framtagen av Tyréns i 
Sundsvall.   

I utredningen föreslås bl.a. att en ny anslutning byggs mot Salutorget för att få bättre 
tillgänglighet till parkeringen. För att få en bättre framkomlighet på parkeringen 
föreslås att två parkeringsplatser tas bort samt att två platser för rörelsehindrade blir 
smalare än idag. Ett annat förslag är snedställda parkeringsplatser. 

Teknisk chef Jan Kroppegård presenterar ett förslag på placering av statyn i 
Bergmansparken.  

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen att ta fram ett förslag på trafiklösningar vid 
Salutorget till tekniska nämndens sammanträde i november, samt 

att godkänna föreslagen placering av statyn i Bergmansparken. 

____ 
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§ 147 Återrapportering av uppdrag om kommunens 
skogsinnehav 

Dnr 2011-485-266 

Ärendebeskrivning 
Vid tekniska nämndens sammanträde den 31 augusti 2009, § 108, beslutades att 
uppdra till tekniska förvaltningen att utreda kommunens skogsinnehav och 
konsekvenser av en försäljning. 

Jan Kroppegård lämnar vid sammanträdet en lägesrapport i ärendet samt redovisade 
konsekvenserna av försäljning. 

Skogsmarkerna finns i Skålbo, Gackerön, Enånger, Njutånger, Friggesund, Näsviken, 
Sörforsa, öster och väster om E4:an, Silja, Bålsön, Agön Drakön Kråkön. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 148 Medborgarförslag om stadsnära koloniträdgård 

Dnr 2011-243-035 

Ärendebeskrivning 
Göran Widehammar, avdelningschef mark- och mätningsavdelningen, informerar vid 
sammanträdet i ärendet. 

Kommunfullmäktige har den 2 maj 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

”Omställning Hudiksvall” (en del av Omställning Sverige och Transitionrörelsen) och 
ett antal kommuninvånare har lämnat ett medborgarförslag om att bland annat 
förbereda sig inför kommande olje- och resursbrist och därmed fortsatt stigande 
priser. Av den anledningen vill ”Omställning Hudiksvall” få möjlighet att odla mat 
som man längre fram kanske inte kommer att ha råd med.  

”Omställning Hudiksvall” önskar att Hudiksvalls kommun anlägger en ny stadsnära 
koloniträdgård för att allt fler av kommunens invånare ska få möjlighet att 
husbehovsodla.  

Befintliga koloniträdgårdar 
I dagsläget finns det 4 stycken koloniträdgårdar i Hudiksvall. I Idenor finns 
”Kolonilottsföreningen Sund”. Området är ca 9 500 m2 stort och där ryms 33 stycken 
kolonilotter. De betalar en arrendeavgift på 3 378 kronor.  
”Västberga kolonilottsförening” är beläget strax ovanför Coop Extra i Hudiksvall. Där 
finns det 23 stycken kolonilotter på ca 8 500 m2 . De har även två jordkällare och har 
då sammanlagt en areal på 14 000 m2 . Deras arrendeavgift är 3 211 kronor. 
På Björkberg finns det en koloniträdgård som har ca 15 stycken kolonilotter, som i 
första hand är för de boende inom området. På Ankargatan finns det ca 6 stycken 
privata kolonilotter. I Sanna fanns en koloniträdgård tidigare, men är nedlagd sedan 
några år tillbaka. Där fanns det ca 20-30 kolonilotter. 

Tekniska förvaltningen är positiv till att starta en dialog med ”Omställning Hudiksvall” 
för att skapa en ny koloniträdgård. Förvaltningen föreslår att tekniska nämnden 
uppdrar till tekniska förvaltningen att kontakta ”Omställning Hudiksvall” för att titta 
på möjliga områden.  

En förutsättning för att träffa ett avtal är att förvaltningen kan teckna ett avtal med 
”Omställning Hudiksvall” eller annan förening och inte enskilda personer.  
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Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen att i samråd med ”Omställning Hudiksvall” hitta 
ett förslag på en ny koloniträdgård, samt 

att återrapport ska lämnas till arbetsutskottet. 

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen att i samråd med ”Omställning Hudiksvall” hitta 
ett förslag på en ny koloniträdgård, samt 

att återrapport ska lämnas till arbetsutskottet. 

____ 
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§ 149 Försäljning av fastigheterna Ede 12:4 och Sunnansjö 
1:3 i Delsbo 

Dnr 2011-427-253, 2001-344-294 

Ärendebeskrivning 
Eva Bodell, mark- och exploateringsingenjör, informerar vid sammanträdet i ärendet. 

Tekniska förvaltningen har fått en förfrågan från ett par i Delsbo om att förvärva 
fastigheterna Ede 12:4 och Sunnansjö 1:3. De vill bosätta sig i närheten av Delsbo 
centrum för att kunna etablera en liten verkstad med egen tillverkning av betong- och 
textilföremål. De har även en liten grävmaskin som mannen utför en del mindre 
arbeten med. Grävmaskinen transporteras med hjälp av en traktor. För fordonen 
behövs garageutrymmen. På området vill de även uppföra en bostadsbyggnad.  

Uthuset på Ede 12:4 har kommunen upplåtit som förråd till en person som utövar 
snickeriverksamhet på annat ställe. Han har då och då velat förvärva Ede 12:4, men 
har inte fullföljt förvärvet. Uthuset är i dåligt skick och vid en yttre besiktning av 
fastigheten kunde konstateras att ingen verksamhet pågick. 

Detaljplanen för området medger bostäder i kombination med småindustriverksamhet 
som inte är störande för omgivningen. 

Ede 12:4 har en registrerad areal på 3 125 m², men har en grafisk areal på ca 4 900 m². 
Sunnansjö 1:3 har en areal på 2 328 m². 

Priset på industrimark är 40–200 kronor per m² i tätorter utanför Hudiksvall, enligt 
beslut i kommunfullmäktige. Förvaltningen föreslår ett pris om 40 kronor per m². 

Tekniska förvaltningen föreslår att köparen får bekosta och ansvara för att de 
befintliga byggnaderna rivs om nämnden beslutar om en försäljning av fastigheterna 
till ovanstående intressenter till ett pris om 40 kronor per m². 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att sälja fastigheterna Ede 12:4 och Sunnansjö 1:3 om totalt ca 7 000 m² till familjen 
Brandström för ett pris om 40 kronor per m², samt  

att Brandströms får ansvara och bekosta rivning av befintliga byggnader. 
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Tekniska nämnden beslutar 

att sälja fastigheterna Ede 12:4 och Sunnansjö 1:3 om totalt ca 7 000 m² till familjen 
Brandström för ett pris om 40 kronor per m², samt  

att Brandströms får ansvara och bekosta rivning av befintliga byggnader. 

____ 
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§ 150 Prissättning av arrendeavgifter för bostadsarrenden 

Dnr 2011-438-261 

Ärendebeskrivning 
Eva Bodell, mark- och exploateringsingenjör, informerar vid sammanträdet i ärendet. 

Tekniska förvaltningen har fem bostadsarrenden där arrendetiden går ut den 
31 december 2012 (fyra stycken på Gackerön och ett på Agön). Tekniska 
förvaltningen fick i uppdrag av tekniska nämnden den 8 juni 2009, § 84, att göra en 
översyn av arrendepriserna.  

Arrendeavgiften ligger i dag mellan 3 802 och 6 306 kronor för de fem berörda 
bostadsarrendena. Enligt arrendenämnden är det svårt att idag avgöra vad som är en 
skälig arrendeavgift. Förut hade man som riktlinje att 5 % av marknadsvärdet var en 
skälig avgift, men det håller inte idag då taxeringsvärdena har ökat med det dubbla 
sedan 2008. Praxis är att se till ortpris, men eftersom det inte finns så många 
bostadsarrenden kan det vara svårt att veta vilken nivå på avgiften som är skälig även 
där. Arrendenämnden har inte haft något ärende från kommunen uppe till prövning 
under de senaste åren. Det har varit något enstaka ärende från bland annat Gävle och 
Härnösand. 

Holmen Bruk AB har en del bostadsarrenden i kustbandet och deras arrenden går ut 
år 2014. Deras arrendeavgifter ligger mellan ca 2 000 – 5 000 kronor. 5 061 kronor är 
deras högsta avgift för ett bostadsarrende dit man måste ta sig med båt.  

5 % av 500 000 kronor skulle ge en arrendeavgift på 25 000 kronor per år vilket 
förvaltningen ser som ett orimligt belopp när arrendeavgiften idag är 3 811 kronor. Ett 
förslag som förvaltningen tittat på är att dubbla avgiften för arrendet på Agön och 
tredubbla avgiften för arrendena på Gackerön, men även det ser förvaltningen som ett 
orimligt belopp. 

Arrendetomter får kommunal fastighetsavgift istället för statlig fastighetsskatt från och 
med deklarationen 2011. Avgiften är på ett fast maxbelopp på 3 193 kronor. 

Förvaltningens förslag 

Förslaget från förvaltningen är att öka avgiften med halva arrendebeloppet utjämnat 
till lämpligt 100-tal kronor. 
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Nedan redovisas vilka fastigheter det finns bostadsarrenden på och vilka värden som 
gällde tidigare, samt förvaltningens nya förslag till arrendeavgift.  

 

Fastighet Areal 

m2 

Försäljn.pris 

enligt KF:s 

beslut 

Tax.värde 

2009 (kr) 

Marknads-

värde 2011 

(kr) 

Nuvarande 

arrendeavg 

(kr) 

Föreslagen 

arrendeavg 

(kr) 

Agön 1:6 1 192 130 000 kr 135 000 180 000 3 802 5 700

Gackerön 
1:5 

700 500 000 kr 1 048 000 1 397 000  3 811 5 700 

Gackerön 
1:13 

1 332 500 000 kr 1 164 000 1 552 000 4 565 6 800

Gackerön 
1:17 

1 119 400 000 kr 448 000 597 000 4 310 6 500

Gackerön 
1:26 

2 743 600 000 kr 1 448 000 1 930 000 6 306 9 500

 

Arrendeavgiften ska indexuppräknas för kommande år enligt konsumentprisindex för 
oktober månad. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige godkänna att de av tekniska förvaltningen föreslagna 
nya arrendeavgifterna för de aktuella bostadsarrendena höjs med ytterligare 
4 000 kronor (enligt nedanstående tabell), samt 

att arrendeavgifterna ska indexuppräknas för kommande år enligt konsumentprisindex 
för oktober månad.  
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Fastighet Nuvarande 

arrendeavg 

(kr) 

Föreslagen 

arrendeavg 

(kr) 

Agön 1:6 3 802 9 700

Gackerön 
1:5 

 3 811 9 700 

Gackerön 
1:13 

4 565 10 800

Gackerön 
1:17 

4 310 10 500

Gackerön 
1:26 

6 306 13 500

 

Tekniska nämnden beslutar 

enligt arbetsutskottets förslag. 

____ 
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§ 151 Anmälan av delegationsbeslut 

Ärendebeskrivning 
1 Dnr 2011-047-274 

Bostadsanpassningsbidrag september 2011, förteckning 2011-10-04 

2 Tekniska utskottet 2011-10-03 

3 Dnr 2011-042-517 
Parkeringstillstånd för rörelsehindrade september 2011, förteckning 2011-10-06 

4 Dnr 2011-470-283, 2011-471-283, 2011-472-583 
Hyreskontrakt för lokal, förteckning 2011-10-05 

Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut. 

____ 
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§ 152 Godkännande av nyttjanderättsavtal, Iggesund 14:93 

Dnr 2011-482-255 

Ärendebeskrivning 
Göran Widehammar, avdelningschef mark- och mätningsavdelningen, informerar vid 
sammanträdet i ärendet. 

NV Nordisk Vindkraft AB projekterar en vindkraftanläggning på Våsberget i Ljusdals 
kommun. Till området för vindkraftsanläggningen finns en väg, Forsavägen.  

För att kunna anlägga, driva, underhålla och slutligen nedmontera 
vindkraftsanläggningen, krävs tillgång till två korsningar på Hudiksvalls kommuns 
fastighet Iggesund 14:93. Dessa korsningar är mellan följande vägar: Stora vägen 
(gamla E4:an)-Forsavägen samt Forsavägen-Ringvägen. 

Nyttjanderättsavtalet reglerar NV Nordisk Vindkraft AB:s nyttjande, utbyggnad samt 
förstärkning av vägen. Breddning samt förstärkning kan komma att tas bort efter 
uppförandet av vindkraftsanläggningen och sedan åter föras dit efter behov under 
avtalets upplåtelsetid.  

Tekniska förvaltningen har delegation på att upplåta mark för högst 10 år, avtalet avser 
en tidsperiod på 50 år.  

Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna upprättat nyttjanderättsavtal avseende breddning av vägkorsningen Stora 
vägen (gamla E4:an)-Forsavägen samt korsningen Forsavägen-Ringvägen på 
kommunens fastighet Iggesund 14:93. 

____ 
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§ 153 Övrig fråga – Öppettider vid Ulvbergets avfallsstation 

Ärendebeskrivning 
Lena Frankenberg Glantz (M) ställer vid sammanträdet fråga om öppettiderna vid 
Ulvbergets avfallsstation.  

Förslag 

Lena Frankenberg Glantz föreslår en utredning om längre öppettider och oftare öppet 
på lördagar, samt längre öppettider på vardagar. 

Mats Olsson (C) föreslår lördagsöppet även på Delsbo återvinningscentral. 

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen om en utredning om längre öppettider och oftare 
öppet på lördagar, längre öppettider på vardagar vid Ulvbergets avfallsstation, samt om 
lördagsöppet på Delsbo återvinningscentral, samt 

att utredningen ska presenteras vid tekniska nämndens sammanträde i november. 

____ 
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§ 154 Rapport från konferenser 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Håkan Rönström (M) informerar om att han deltagit vid utbildningen 
”Effektiva sammanträden” i Stockholm den 4-5 oktober.  

____ 
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§ 155 Meddelanden 

Ärendebeskrivning 
Meddelas tekniska nämnden och läggs till handlingarna. 

1 Kommunstyrelsen 2011-09-08 § 204 
Yttrande – Kvalitetsförbättringar i Natura 2000-områden 

2 Cirkulär från Sveriges Kommuner och Landsting 
Se över dricksvattenproduktionen! 

____ 
 


